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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 25. 06. 2012 

 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 
Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ   
Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
JUDr. Ján Koco               
MUDr. Mária Kostelníková   
Mgr. Michal Lukša, zástupca primátora 
Ing. Jaroslav Matis 
Anton Vass  

 
 
Ospravedlnená: Mgr. Ľubov Reháková, zástupkyňa primátora 
   
 
Prizvaní: Ing. Zdenek Snítil, poslanec MsZ Snina     
  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí                                 
  PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ MKaOS Snina  
 
Program: 

1. Protest Ing. Snítila, poslanca MsZ 
2. Ústna informácia o prebiehajúcich projektoch 
3. Možnosť podania mikroprojektov v spolupráci s Poľskou republikou 
4. Ústna informácia o priebehu rekonštrukcie kaštieľa 
5. Valné zhromaždenia  
6. Podujatia roka 2011 navrhované na zápis do kroniky mesta Snina 
7. Rôzne 

 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine bolo zvolané telefonicky. Na zasadnutie mestskej rady bol 
pripravený jeden písomný materiál – bod č. 6, ktorý členovia rady obdržali pri prezentácii. 
Zasadnutie mestskej rady otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.       
 
 
Overovateľ:  JUDr. Jaroslav Koco  
 
Zapisovateľka:   Monika Dunajová     
 

Hlasovanie za program:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

 

 

 



2 
 

1. Protest Ing. Snítila, poslanca MsZ 
 

Ing. Zdenek Snítil – podľa Organizačného poriadku mesta Snina, mestské zastupiteľstvo 
členov mestskej rady menuje a odvoláva a nie ruší. Súčasná mestská rada mala byť odvolaná 
a menová nová mestská rada.  

 
Ing. Pavol Marinič – podľa jeho názoru je prijaté uznesenie v poriadku.  
 
Mgr. Katarína Harmaňošová – mestská rada bola zriadená uznesením MsZ č. 3/2010 zo dňa 

27. 12. 2010 a uznesením MsZ č. 51/2011 zo dňa 23. 06. 2011 bol odvolaný Ing. Jaroslav Regec, 
nakoľko sa členkou rady stala Mgr. Reháková, ktorú pán primátor menoval za svoju zástupkyňu. 
Keďže uznesenia ohľadom mestskej rady už boli dve, uznesením MsZ č. 259/2012 zo dňa 13. 06. 
2012 ich mestské zastupiteľstvo zrušilo a nanovo zriadilo mestskú radu a menovalo nových členov 
mestskej rady.  

 
Ing. Pavol Marinič – v prijatom uznesení nie sú žiadne nedostatky. Svoje stanovisko dá 

písomne – úloha.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – ak má niekto problém s prijatým uznesením MsZ č. 259/2012, nech dá 

podnet na prokuratúru.  
 
Ing. Zdenek Snítil – ako poslanec MsZ sa bude zúčastňovať zasadnutí mestskej rady a preto 

žiada, aby mu boli zasielané pozvánky na tieto zasadnutia – úloha.  
 
 
 

2. Ústna informácia o prebiehajúcich projektoch 
 

Ing. Štefan Milovčík – voda, kanál - prebiehajú pravidelné kontrolné dni. Momentálne sa 
pracuje na Jesenského, Stakčínskej a SNP. Zatiaľ nie sú potrebné žiadne zmeny projektu. 
S vodárňami sme stále v kontakte. Projekt sa dodržiava; 

- Družba – strecha išla dole, pod ňu sa robí železobetónová platňa. 
 

Ing. Jaroslav Matis – občania mesta sa pýtajú, čo bude so vstupmi do domov, ktoré sa pri 
výkopových prácach na projekte voda, kanál zničia.  

 
Ing. Jana Rosičová – po ukončení realizácie by sme to mali dať do pôvodného stavu.  
 
Ing. Štefan Milovčík – zajtra je ohľadom rekonštrukcie kontrolný deň, preto by bolo dobré, aby 

sa ho pán Matis zúčastnil a oficiálne sa to opýtal priamo projektanta, ktorý tam bude.  
 
 

3. Možnosť podania mikroprojektov v spolupráci s Poľskou republikou 
 

Ing. Štefan Milovčík – je tu možnosť podať prihraničné projekty, tzv. mikroprojekty do 
hodnoty 50 tis. €. S mestom Boguchwala v Poľsku môžeme podať projekt ohľadom cestovného 
ruchu. Časť zo získaných finančných prostriedkov by sme investovali do digitalizácie kina, pretože 
aj kino je určitá forma cestovného ruchu a časť by sa použila na folklórny festival. S mestom Lesko 
v Poľsku môžeme podať projekt, z ktorého by sme finančné prostriedky využili na pomenovanie 
nášho námestia v centre mesta. Keďže budúci rok je rokom sv. Cyrila a Metoda, mohli by sme toto 
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námestie pomenovať Námestie sv. Cyrila a Metoda. Na námestí by sa umiestnila aj nejaká malá 
socha týchto svätcov. Okrem pomenovania námestia by sme dali vyrobiť nejaké propagačné 
materiály, pretože okrem skladačiek nemáme nič. Iné mestá majú perá, hrnčeky, magnetky 
a podobne. Výzva na tento projekt bola zverejnená pred 2 – 3 týždňami. Bola by škoda túto 
možnosť nevyužiť a nepodať projekt. Projekty si robíme sami. Na podanie týchto mikroprojektov 
nemusíme mať prijaté uznesenie mestského zastupiteľstva.  
 

Anton Vass – digitalizácia kina – kino sme chceli digitalizovať z prostriedkov audiovizuálneho 
fondu, kde je tiež nejaký termín, dokedy môžeme o ne požiadať; 

- pomenovanie námestia – súhlasí s pomenovaním námestia po sv. Cyrilovi a Metodovi 
a určite by sa hodilo, aby na tomto námestí bola umiestnená aj socha týchto svätcov.  
 

Ing. Jana Rosičová – digitalizácia kina by išla z prostriedkov projektu, ktorý by sme 
pomenovali „Týždeň poľsko-slovenského kina“ alebo nejako podobne. No nie všetky prostriedky 
z tohto projektu môžu byť použité na kino, pretože to je investičná akcia, niečo by sme museli 
použiť aj na neinvestičnú časť.  
 
Hlasovanie – súhlas s podaním mikroprojektov: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 

4. Ústna informácia o priebehu rekonštrukcie kaštieľa 
 

Ing. Štefan Milovčík – čo sa týka kaštieľa, sú tam určité obmedzenia zo strany pamiatkarov, 
keďže na poschodí kaštieľa sa našla pôvodná freska, ktorú je potrebné zrekonštruovať, no nielen 
kvôli tomu. Kaštieľ je symetricky rozdelené na dve časti. Má pivnice, prízemie a poschodie. 
Mysleli sme si, že pivnice sú iba na jednej strane kaštieľa – z čelného pohľadu na pravej strane. No 
pri výkopoch sa zistilo, že pivnice sú aj na ľavej strane. Tie boli v 60-tych rokoch minulého storočia 
zasypané. Keď sa vykopával kanál na vodu ku fontáne, našla sa aj chodba vyložená kameňom, 
o ktorej sa vôbec nevedel. Nevieme, načo tá chodba slúžila, možno to bol únikový východ 
z kaštieľa.  Bola by však škoda zasypať ju. Na kultúrne pamiatky by mala byť ešte jedna výzva. 
V rámci tejto výzvy by sme podali projekt na rekonštrukciu okolia kaštieľa. Podmienkou podania 
takéhoto projektu je rekonštrukcia historickej pamiatky a tým, že sa našli tie pivnice a chodba to 
môžeme využiť a v rámci projektu, ktorý by sme pomenovali „Rekonštrukcia kaštieľa – II. etapa“, 
by sme zrekonštruovali aj okolie kaštieľa a historický park – vysadili by sa nové stromy, upravili 
chodníky, vybudovali sociálne zariadenia, urobilo nové oplotenie areálu. Jednalo by sa o cca 664 
tis. €. K podaniu tohto projektu nemôžeme použiť malý kaštieľ, pretože ten nie je v zozname 
kultúrnych pamiatok. Jeho zapísanie do zoznamu je na dlhú dobu a môžu byť s tým aj problémy. 

 
Ing. Jaroslav Matis – myslí si, že okolo historického parku by nemal byť žiadny plot.  
 
Ing. Štefan Milovčík – práve naopak, starý plot medzi nemocnicou, kaštieľom a parkom sa 

odstráni a okolo kaštieľa a parku sa postaví nové oplotenie. Vstup do kaštieľa sa bude zamykať, aby 
sme si chránili kultúrnu pamiatku aj park.  
 

5. Valné zhromaždenia  

Ing. Štefan Milovčík – valné zhromaždenie Nemocnice Snina, s. r. o., bude dňa 28. 06. 2012 
o 15.00 hod. a valné zhromaždenie VPS Snina, s. r. o., bude v ten istý deň o 16.00 hod. v zasadačke 
mestského úradu. Navrhuje, aby sme po skončení valných zhromaždení zvolali na 17.00 hod. 
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zasadnutie mestského zastupiteľstva ohľadom schválenia investičného zámeru – Revitalizácia 
historického parku v Snine. Pozvánky na zasadnutie by boli poslancom zaslané e-mailom.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – ak bude na štvrtok zasadnutie mestského zastupiteľstva, bolo by dobré 

predložiť aj zmenu uznesenia MsZ ohľadom prerozdelenia dotácií a to konkrétne pre futbalový klub 
ROMA.  
 
Hlasovanie – zvolanie zasadnutia MsZ na deň 28. 06. 2012 o 17.00 hod.: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

 
 
6. Podujatia roka 2011 navrhované na zápis do kroniky mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil a spracoval PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho 

a osvetového strediska Snia.  
 

Anton Vass – v zozname akcií je aj bod „Miera nezamestnanosti“. Prečo sa to ide zapisovať do 
kroniky, ide o veľký pokles?  
 

PhDr. Daniel Andráško – nie, chcú iba to, aby sa raz za dva roky zaznamenali do kroniky aj 
takéto údaje, ako informácia pre budúce generácie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestská rada v Snine   s ú h l a s í   so zápisom uvedených podujatí roka 2011 do kroniky mesta 
Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

Mestská rada prijala 
uznesenie č. 1/2012 

 
 

7. Rôzne  
 

Ing. Štefan Milovčík – bolo by dobré urobiť niečo s bazénom v RO Rybníky. V meste nám 
chýba zimný štadión, výstavba ktorého by stále nemalé finančné prostriedky, ale aj jeho samotná 
prevádzka by bola veľmi nákladná. Tento bazén už nikdy nebude slúžiť na kúpanie a treba ho 
nejako využiť. Umelá ľadová plocha by sa tam hodila, tak ako sme to pôvodne aj chceli.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – informoval o problémoch, ktoré boli v sobotu 23. 06. 2012 na sídl. I. 

Išlo o bitku medzi Rómami, na ktorú bola povolaná hliadku OO PZ Snina. Rómovia sa však hliadku 
napadli, preto bol na pomoc povolaný Poriadkový pohotovostný útvar Prešov.  

 
MUDr. Mária Kostelníková – komisia bytová, sociálna a zdravotnícka sa dohodla, že Rómom 

sa nebude dávať na pohreb príspevok vo výške 330,- €, ale iba 150,- €. V poslednej dobe sa žiadosti 
na pohreb z ich strany rozmohli a vyčerpali nám skoro celú čiastku nato vyčlenených finančných 
prostriedkov.  
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Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 

 

Snina 27. 06. 2012 
 

 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
    primátor mesta           prednostka MsÚ 
 
 
 
Overovateľ:   JUDr. Jaroslav Koco    
 
 
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 

 


